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 Председница Владе Србије Ана Брнабић изјавила је да јој је јако жао што се министру
одбране Александру Вулину ускраћује могућност да посети Хрватску оценивши да то
нису европске вредности, али да је Србија због стабилности региона и даље отворена за
дијалог.

  "Европске вредности нису ускраћивање путовања и посета било коме и мислим да је
дијалог основна европска вредност, тако да оно што ћемо ми наставити да радимо је да
ћемо се искрено трудити да побољшамо комуникацију са Хрватском као што смо
побољшали са свим осталим нашим суседима", рекла је Брнабићева новинарима у
Београду.   

  

Она је навела да је дијалог две земље важан ради бољег живота свих грађана.

  

Ана Брнабић је, међутим, напоменула да није добро што хрватски премијер Андреј
Пленковић није узвратио њен позив, па то говори да не постоји спремност за дијалог на
нивоу председника влада, што је "несрећна околност".
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"Без комуникације Србије и Хрватске не може бити регионалне стабилности. Пошто је
нама у интересу стабилан регион ми ћемо бити отворени за комуникацију", истакла је
Брнабић, која је у Скупштини Србије присуствовала панелу о европским интеграцијама.

  

Србија искрено жели у ЕУ

  

Европски пут Србије може бити успешпан само ако се суштински спроводе и примењују
реформе, рекла је данас премијерка Ана Брнабић, напомињући да Србија искрено жели
у Европску унију. Тај пут је тежак и пун изазова, али ми не желимо пречице, рекла је
Брнабић, говорећи на пленарној седници Националног конвента о ЕУ.

  

Као три стуба реформи она је побројала економске реформе, „где се најдаље одмакло“,
реформу државне урпаве и владавину права, „што носи највише изазова“.

  

Брнабић је изјавила и да је слобода говора неупитна и представља цивилизацијску
норму. Као влада имамо огромну одговорност да обезбедимо атмосферу у којој се
охрабрује и цени дијалог, рекла је Брнабић, за коју је речено и да је први премијер који
присуствује оваквом скупу конвента.

  

Она је рекла да Србија не жели да буде у реду оних чланица над којима стоји знак
питања да ли су требала да буду примљене у ЕУ. Према њеним речима, 2025. је важна
временска одредница и велика шанса да Србија постане члан ЕУ, али она мисли да то и
није толико важан датум, већ је битније да се реформе спроведу квалитетно, а не
формално.

  

У супротном може се десити да грађани у земљама које су примљене пречицом буду
скептични према предностима чланства у ЕУ, док то истовремено изазива и скепсу код
старих чланица према проширењу.

  

Она је коментаришући недавну изјаву француског председника Емануела Макрона да је
потребна јача ЕУ, рекла да то није у колизији са циљем Србије.
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„Нама треба јача ЕУ“, навела је Брнабић.

  

Према њеним речима, код грађана се не сме стварати илузија да ће по пријему све
одједном бити боље и да је ЕУ неки ћуп са парама из којег може слободно да се узима.
Она је нагласила да бољи стандард зависи од нас превенствено, а не од ЕУ.

  

„Нико нас, колоквијално речено, није био по ушима да идемо у ЕУ. То је наше
опредељење“, рекла је Брнабић, наводећи да је Влади у томе потребна помоћ целог
друштва.

  

„Желимо брже, ефикасније правосуђе, једнако према сваком грђанину“, навела је
Брнабић.

  

(Бета - Фонет)
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